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Lanzhou University,  Gansu Provincial Government, the Consortium for Western China Development Studies, and GTZ will co-organize an International Conference on “Three Decades of Reform and Opening Up: The Retrospect and Prospects of West China Development” on July 23-24, 2009, in Lanzhou, China.  The conference is also co-sponsored by the Chinese Economists Society.

The organizers expect 100-200 participants from universities, research institutions, government agencies and business sectors within and outside of China to attend this conference.  Many well-known economists from China, the U.S., Europe and other countries have been invited to participate. The conference is expected (1) to serve as a platform for scholars and government officials to exchange their research and development plans on Western China; (2) to submit policy recommendations on under-developed regions to the central government; and (3) to publish a conference proceedings from selected papers presented at the conference.  
The conference will be carried out in the following three fields:

1. The economic development problems related to ecology, resources and environment in western China
2. The reviews and prospects of western China development in past 10years

3. The assessment of policies and projects during western China development.

The conference themes will include, but not be limited to, the following topics:

·      The achievements and lessons from the three decades of reform and opening up in western China 
·      The objectives of western China development in the 12th Five Year Plan 
· Modernization of agriculture and the development of new rural communities in Western China 
· The sustainable development of resources and environment in Western China
· The comparative studies of investment efficiency and Effectiveness in eastern and western China
· 
Women’s Role in Western China development
·    
Preserving Cultural Diversity in Under-developed Regions
· 
Economic Development for National Minorities in Under-developed Regions 
· 
The industrial transfer between the eastern and western China and the choices of industrialization in western China. 
· 
Improving Human Resources and Education in Western China
· 
Enhancing Public Healthcare in Western China
·      Assessments of  ten years of Western China Development 
· 
Poverty Alleviation through Migration in Western China
· 
NGOs' Role in Western China Development
·      The opportunities and challenges of western China development under globalization
·      The development choices of western China under the International financial crisis
Abstract Submission 

Interested participants should send an abstract of no longer than 250 words to the Program Committee at westchina2009@umich.edu  along with the name, title, affiliation, and contact information of the author (s), or use the online submission form at http://chinadatacenter.org/westchina2009/.

Deadlines 

April 1, 2009 - Deadline for abstracts

April 15, 2009 - Notification of paper acceptance 

June 30, 2009 - Deadline for completed papers 

Registration Fee for the Conference 

Registration before May 15, 2009: US$60.00.

Registration after May 15, 2009: US$80.00.

Full-time student: US$30.00.

Please make the payment payable to “The Chinese Economists Society”.

Post-Conference Field Trip:

There will be a post-conference field trip after the conference. Please find more details from the conference web site at http://chinadatacenter.org/westchina2009/. For updated information.

Contact Information:      

	Local Contact:

Prof. Wenjiang Chen, Ke Lin
The Center for the Socioeconomic Development and Assessment
Lanzhou University
222 S Tianshui Rd. 

Lanzhou, Gansu 730000

P.R. China
iascwd@yahoo.cn

xbld@lzu.edu.cn
T:(86)931-8910943;  13519640209
www.lzuserc.cn
	China Office:

The Consortium for Western China Development Studies
Prof. Yiqian Wang 

Institute of West China Development

P.O. Box 391

Sichuan University

Chengdu, 610065

P. R. China

TEL: 86-28-85401227
	U.S. Office:

The Consortium for Western China Development Studies

Dr. Shuming Bao

China Data Center

University of Michigan

Suite 301
E Huron St
Ann Arbor, MI 48104-1690
TEL: 734-647-9610 

FAX: 734-763-0335


西部开发研究联合体第6届学术年会

“改革开放三十年：中国西部发展的回顾与展望”
征 文 通 知

中国·兰州
2009.7.23-2009.7.24
中国的改革开放已经跨过了三十个年头。过去的三十年不仅是中国历史上经济增长最快的时期，也是中国经济和社会快步融入全球化的过程。改革开放给西部带来了巨大的机遇，同时也带来了很多新的挑战。我们在总结三十年来中国经济与社会发展取得巨大成就的同时，也要清醒地认识到东西部发展差距仍在不断扩大。中央政府于2000年开始实施的西部大开发，对西部发展产生了极大积极影响，但东西部平衡发展目标的实现仍然任重道远。面对未来，中国西部的发展将成为中国现代化建设能否健康持续发展的关键之一。在纪念改革开放三十年之际，对西部地区的经济社会发展进行全面的总结和反思，并在此基础上研究未来西部地区的可持续发展之路，对于国家制定西部未来发展的战略、政策，对于促进西部地区的健康发展进而推动中国现代化建设事业的发展十分必要。
由兰州大学、甘肃省政府发展和改革委员会、西部开发研究联合体和德国技术合作公司（GTZ）联合主办，中国留美经济学会（CES）协办的《改革开放三十年：中国西部发展的回顾与展望》国际学术研讨会将于2009年7月23日-24日在兰州举行。此次会议将邀请来自国内、外的著名经济学家、社会学家、政府官员及企业家150人左右参加，共同研讨中国西部发展的重大问题。

一、会议的主要议题：
会议的主题是：

改革开放三十年：中国西部发展的回顾与展望

会议将在以下三个领域开展学术研讨：

（一）中国西部生态、资源、环境与经济发展

（二）西部开发十年的回顾与展望

（三）西部发展中的政策与项目评价

    具体研讨的议题如下：

1. 西部改革开放三十年来的成就与问题
2. 第十二个五年计划时期的中国西部发展目标

3. 中国西部农业现代化与新农村社区建设

4. 中国西部的资源和环境可持续发展问题

5. 东西部投资效率与效益比较研究
6. 妇女在中国西部发展中的地位问题

7. 不发达地区保持文化多样性问题

8. 不发达地区少数民族经济发展问题

9. 东西部产业转移与西部工业现代化选择

10. 改善中国西部的人力资源和教育问题

11. 加强中国西部的公共卫生事业建设

12. 中国西部大开发十年综合评估

14. 反贫困与人口迁移

15. NGO在中国西部发展中的作用

16. 经济全球化背景下西部发展的机遇与挑战

17. 面对国际金融危机西部发展的选择

请您将论文中英文摘要(原则上不超过600汉字)连同论文题目，作者姓名，作者所在单位、职务职称以及联系地址，用电子邮件发到 westchina2008@umich.edu或在会议网站直接提交（http://chinadatacenter.org/westchina2008/），会务组在收到论文摘要后，邀请专家对选题和摘要进行初审，然后发出论文录用通知和正式邀请。作者在收到论文录用通知和正式邀请函后，尽快向会务组提交论文全文。会前将向参会正式代表赠送大会论文集。
会后将安排有关西部考察活动，详情参阅会议网站：http://chinadatacenter.org/westchina2008。
二、重要日期
1、论文摘要提交截止日期：


2009年4月1日

2、论文正式录用通知和参会邀请：
2009年4月15日

3、论文全文提交截止日期：


2009年6月15日

三、联系方式

兰州大学社会与经济发展研究评价中心

中国兰州，天水南路222号 邮编：730000
联系人：严学勤  陈文江
电话：（86）931-8910943   13519640209 

传真：（86）931-8910943

电子邮件：westchina2008@umich.edu
会议网站：http://chinadatacenter.org/westchin2008/ 或www.lzuserc.cn
西部研究联合体国内秘书处：

中国成都，四川大学391信箱，四川大学西部开发研究院 610065

联系人：王益谦 教授
电话：（86）28-85401227
西部研究联合体海外秘书处：

美国密西根大学中国信息研究中心
China Data Center, University of Michigan

1080 South University Ave, Ann Arbor, MI 48109-1106 U.S.A.
联系人：鲍曙明 博士

电话：734-647-9610
兰州大学会议筹备处：

中国兰州，兰州大学社会与经济发展研究评价中心， 730000

电子邮件：iascwd@yahoo.cn    xbld@lzu.edu.cn
联系人：陈文江 教授

电话：（86）931-8910943
